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ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 
 

 τον Υπουργό Υγείας 

 Τον Υπουργό Οικονομικών 

Θέμα: «Αποκατάσταση μισθολογίου ιατρών Ε.Σ.Υ. σύμφωνα με τις 

αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας» 

 
Είναι γνωστές οι εξαιρετικά υψηλές περικοπές αποδοχών, έως και 50% σε σχέση 
με το 2009, τις οποίες υπέστησαν την τελευταία δεκαετία οι ιατροί Ε.Σ.Υ.  
 
Το Συμβούλιο της Επικρατείας με την απόφαση 431/2018 και μετά από διεξοδικό, 
αναλυτικό και εμπεριστατωμένο σκεπτικό έχει κρίνει ότι η πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει τις αποδοχές των ιατρών Ε.Σ.Υ. σε επίπεδα προ αυτών των υψηλών 
και επώδυνων για τον προγραμματισμό ζωής τους περικοπών. 
 
Ενδεικτικοί λόγοι που επιτάσσουν τη συμμόρφωση της πολιτείας είναι, μεταξύ 
άλλων, το ότι η αρχή της ιδιαίτερης μισθολογικής μεταχειρίσεως των ιατρών του 
Ε.Σ.Υ. απορρέει εμμέσως από την κατά το Σύνταγμα (άρθρο 21 παρ. 3) που 
αφορά την υποχρέωση του Κράτους για την παροχή υπηρεσιών υγείας υψηλού 
επιπέδου προς όλους τους πολίτες, την οποία υλοποιούν κατ’ εξοχήν οι ιατροί του 
Ε.Σ.Υ., και εγγυάται τη διαμόρφωση του ύψους των αποδοχών τους με κριτήρια 
συναπτόμενα όχι μόνο προς τον βαθμό και τα καθήκοντα της θέσεώς τους, αλλά 
και προς τις ιδιαίτερες συνθήκες ασκήσεως και την επικινδυνότητα του 
επαγγέλματός τους (κίνδυνοι εκθέσεως σε μολυσματικούς παράγοντες κλπ.), 
ώστε οι αποδοχές τους να είναι επαρκείς για αξιοπρεπή διαβίωση και ανάλογες της 
σημασίας της αποστολής τους. Πόσο επίκαιρο το σκεπτικό αυτές τις ημέρες… 
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Δυστυχώς, η προηγούμενη κυβέρνηση ολιγώρησε να ανταποκριθεί στις 
υποχρεώσεις αυτές. Παραδόθηκε επομένως αυτή η επανόρθωση ως ένα ακόμα 
πρόβλημα που καλείται να λύσει η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας. Κυβέρνηση 
αυστηρά προσανατολισμένη στο κράτος δικαίου, που ήδη έχει πολλαπλά αποδείξει 
τον δυναμισμό της, την επιτυχημένη διαχείριση, την κοινωνική ευαισθησία, την 
επιβράβευση της προσπάθειας, την ανάδειξη της αριστείας. 
 
Η επέλαση του κορωνοϊού και οι ηρωικές προσπάθειες ανάσχεσής του είναι ένα 
τρανό, μέσα σε πολλά άλλα, παράδειγμα των καθημερινών μικρών και μεγάλων 
αγώνων που δίνουν οι γιατροί μας, σπουδαίων επιστημόνων και λειτουργών που 
χωρίς κομπασμό και βαρυγκώμια σε κάθε βάρδια τους σώζουν ζωές. 
 
Και είναι πολύ σαφές ότι αυτό το υψηλού επιστημονικού επιπέδου ιατρικό 
προσωπικό έχει κρατήσει, παρά τις πολλαπλές δυσκολίες, σε αντίστοιχα υψηλό 
επίπεδο τις παρεχόμενες υπηρεσίες υγείας στη χώρα μας. 
 
Οφείλει επομένως η πολιτεία άμεσα να επικεντρωθεί, εκτιμώντας και 
επιβραβεύοντας έμπρακτα τον αγώνα που δίνουν και θα δώσουν περαιτέρω το 
διάστημα που έρχεται -αλλά και τη γενικότερη καθημερινή τους προσφορά κατά 
τη διάρκεια της καριέρας τους, πέρα και πάνω από επιδημίες ή πανδημίες- στην 
αντιμετώπιση και επίλυση του οξύτατου και άδικου για τους γιατρούς μας 
ζητήματος και να προχωρήσει σε αποκατάσταση των μισθολογικών αδικιών που 
υπέστησαν τα προηγούμενα χρόνια και για τις οποίες υπάρχουν σχετικές 
αποφάσεις του ΣτΕ. 
 
 
Με βάση τα παραπάνω, ερωτώνται οι κύριοι Υπουργοί: 
 
Προτίθενται να διαμορφώσουν χρονοδιάγραμμα αποκατάστασης του μισθολογίου 
των ιατρών Ε.Σ.Υ. σύμφωνα με τις σχετικές αποφάσεις του Συμβουλίου της 
Επικρατείας; 
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